



Agility Association of Canada / Association d'Agilité du Canada

The AAC Board of Directors is very pleased to begin recruitment for a Managing Director.

The AAC is seeking a Managing Director as the senior operational leader of the AAC, responsible for overseeing the organization's day-to-day operations, financial administration, IT systems, membership services, and governance support. Reporting directly to the President of the Board of Directors, the Managing Director will oversee the effective functioning of all AAC programs, systems, and administrative processes.

Further details including the responsibilities and qualifications of the position are available on Indeed at the following link:

<https://ca.indeed.com/m/viewjob?jk=c749c7f070da120a>

Applications will be accepted until April 26, 2026, and must be submitted through the posting on the Indeed platform.

Le Conseil de l'AAC est heureux d'entreprendre le processus de recrutement d'un directeur général (directrice générale).

L'AAC est à la recherche d'un directeur général (directrice générale) pour assumer le poste de chef des opérations de l'AAC, responsable de la supervision des opérations quotidiennes de l'AAC, de la gestion financière, des systèmes de TI, des services aux membres et du soutien de la gouvernance. Relevant directement de la présidente du Conseil d'administration, le directeur général (directrice générale) supervisera le bon fonctionnement de tous les programmes, systèmes et processus administratifs de l'AAC.

Vous trouverez de plus amples détails sur les responsabilités et les qualification relatives au poste sur Indeed en suivant ce lien :

<https://ca.indeed.com/m/viewjob?jk=c749c7f070da120a>

Les candidatures seront acceptées jusqu'au 26 avril 2026 et doivent être présentées par l'entremise de la plate-forme Indeed.

Pour obtenir la version française de la description du poste, veuillez envoyer une demande à blanche.cooper@aac.ca